陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: S16/17~068

陳樹渠紀念中學家長教師會 第十一屆會員大會及改選

敬啓者:本校家長教師會將於 11 月 11 日(星期五)晚上七時至九時,在本校禮堂舉行上述活動。當晚將進行第十一屆家教會改選,並將正式通過選舉主席及副主席的結果,以及隨即進行交職典禮。

是次選舉採用簡單多數票形式:每一位學生的一位家長及每位任教本校的老師,可獲一張選票,<u>每票只可選擇一位候選人</u>,獲投票最多者,當選為主席:獲票次多者,當選為副主席:其他執委會職位將在 <u>11 月 25</u>日(星期五)晚上七時三十分新一屆家教會第一次執委會內投票互選決定。

有關各候選人的政綱及簡介請參閱附件。

請於 2016 年 11 月 9 日午夜或以前透過「家校通系統」投票,逾期回覆作棄權處理。

如有查詢,請致電 23800241 與陳美玲助理主任聯絡。

此致 貴家長	SUKUI MEMORIAL SC (京樹渠紀念中學)出	33 D M
2016年11月7日	700	徐思明署理校長 啓
		·X

敬啓者:有關 貴校通告(編號:S16/17-068)内容,業已知悉。

選票

本人的選擇如下(以"✓"號表示):

①號候選人李嘉明先生

②號候選人譚雪琼女士

每票只可選擇一位候選人

請於 2016 年 11 月 9 日午夜或以前透過「家校通系統」投票,逾期回覆作棄權處理。

此覆 陳樹渠紀念中學校長					
學生姓名:	家	長	姓	名:	
班 別: 班 號:	簽			署:	
					2016年 月 日

COPY

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S16/17-068 To : All Parents

Class:

Class no.:

7 November 2016

Parent-Teacher Association, Chan Shu Kui Memorial School The 11th Annual General Meeting and Election of Committee

The PTA will be holding the titled event on 11th November (Friday) from 7 to 9 p.m. at the school hall. The election for the 11th PTA committee will be conducted, and the results of the elected chairperson and vice chairperson will be passed that night. It will immediately be followed by an inauguration ceremony.

The election will follow the 'majority rule'. One parent of each student and each teacher will have one vote. Each person can vote for ONE candidate only. The candidate who receives the majority of votes will be elected as the Chairperson; the other with fewer votes will be elected as the Vice Chairperson. As for the rest of the positions of the PTA Committee, they will be decided through internal voting in the first meeting of the new executive committee of the PTA, which will take place on 25th November (Friday) at 7:30 pm.

The manifesto and introduction for each candidate have been attached. Please cast your vote through "School Comm System" by midnight of 9th November. Votes received afterwards will be regarded as invalid. For enquiries, please contact Ms. Chan Mei Ling at 2380 0241. CHUI Sze Ming **Acting Principal** Reply Slip Parent-Teacher Association, Chan Shu Kui Memorial School The 11th Annual General Meeting and Election of Committee To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School Circular no. S1617-068 has been read and understood. Vote My choice is (use "√" to indicate): Candidate @ Mr. Lee Kar Ming □ Candidate ② Ms. Tam Suet King Each person can vote for ONE candidate only Please cast your vote through "School Comm System" by midnight of 9th November. Votes received afterwards will be regarded as invalid. Name of student: Name of parent: _____

Signature:

候選人簡介

Introduction of the Candidates

①號候選人 ~ 李嘉明先生

就讀本校學生姓名: 2E 李駿泓 (家長)



競選簡介

本人深感榮幸能夠參與競逐新一屆家長教師會副主席一職。 上一學年本人有幸出任家教會執委會委員,本人希望能繼續為家教會服務,協助家教會籌組活動,促進家長和學校的溝通以及參與發展家校合作的優良文化。家教會是一個十分重要的平台,希望大家多多支持家教會的工作!感謝各位!

Candidate 1 – Mr. Lee Kar Ming His child is 2E Lee Chun Wang

Introduction

I am so honored to run for this year's election of the vice chairperson of the Parent-Teacher Association. I was also grateful for being a member of the executive committee of the PTA last year. It is my hope to continue to serve the PTA and help organize events and activities. I would also like to facilitate the communication between the school and parents, and to develop the traditional culture of school-parent cooperation. Since the PTA is a very important platform, I hope that everyone will support its work. Thank you!

②號候選人~譚雪琼女士

就讀本校學生姓名: 2A 張浩朗 (家長)



競選簡介

本人譚雪琼是 2A 班張浩朗家長,是一位家庭主婦,全職 照顧兩名兒子。我在大兒子學校的家教會服務了六年,轉眼大兒子畢業了,我依依不 捨離開家教會,但是所有與家長分享的開心事都好難忘。今年適逢陳樹渠紀念中學家 教會換屆,我想透過這次選舉進入家教會,可以和小兒子一起健康快樂成長。回想當 初派位過來陳樹渠紀念中學時,對學校沒有了解,經過一年後,我現在好滿意。感激 所有辛勞的老師,謝謝。

曾經協助學校內外之活動及其他義務工作:

- (1) 在佛教大雄中學家教會擔任總務 2 年及主席 4 年
- (2) 在聖雅各福群會義工隊服務 4年

Candidate 2 – Miss Tam Suet King Her child is 2A Cheung Ho Long

Introduction

I am Tam Suet King, mother of Cheung Ho Long in 2A. I am a housewife fully devoted to taking care of my two sons. I had been a member of the PTA of my older son's school. Time flies and he has graduated. Still, I was unwilling to leave the PTA as the happiness I shared with the parents is unforgettable. Now that it is the election for the new term of PTA at CSKMS, I would like to take this chance to enter the PTA watch my younger son grow happily. I was unfamiliar with the school when my son was allocated to study at CSKMS last year. Nevertheless, I am now more than satisfied. I would like to thank all the teachers for their effort. Thank you!

Activities and voluntary work I have participated in:

- (1) Was the Convenor and Chairperson of the PTA of Buddhist Tai Hung College for 2 years and 4 years respectively.
- (2) Served in the volunteer team of St. James' Settlement for 4 years